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Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért akar újabb terhet rakni a távhő felhasználókra a kormány ?"címmel a

Házszabály 91 . §-a lapján kérdést kívánunk benyújtani Varga István miniszter úrhoz .

Válaszát írásban kérjük !

Tisztelt Miniszter Úr !

2009. június 25 .-én, a Magyar Közlönyben jelent meg a KHEM 27/2009 . (VI.25 .) számú

rendelete . Ennek lényege, hogy a Kormány számára a földgáz nagykeresked ők ( E .On Zr.és

TIGÁZ Zrt.) felé keletkezett 66 Mrd Ft összegű tartozást, mely a lakossági – közüzemi -

földgáz árak piaci ár alatt tartásának eredménye, most azokkal a nagyfogyasztókkal – köztük

a távhőszolgáltatókkal - akarja kifizettetni, amelyek a tartozás felhalmozódásának

időszakában részben, vagy már teljes egészében a szabadpiacról vásárolták a földgázt . Ez az t

jelenti, hogy a tartozás keletkezésében nem vettek részt . Ezért ezt az összeget nem korrek t

őrájuk terhelni .

Az a tény, hogy a világpiaci válság következtében a 2008 . IV. negyedév és a 2009 . I .

negyedév iszonyatosan magas gázárai mellett még ezt a sarcot is el kell viselni a

távhőfogyasztóknak megengedhetetlen és indokolatlan .



A távhőszolgáltató cégek közül többen csak igen jelentős hitelek segítségével tudták elkerüln i

a csődöt. A felvett hitelek visszafizetése éppen abban az id őszakban jelent hatalmas terheket _a
gazdálkodás számára, amikor ezt a külön pénzt (amit nem adó, nem szolgáltatási díj ,

valójában nem is tudni, hogy mi ez) be kellene fizetni a rendszerirányító számlájára . Ezzel

ismét csőd közeli helyzetet teremtve !

Ráadásul mindez nem segít az ÁFA csökkentésének megjelenésében sem .

Mindezek figyelembevételével kérdezzük a tisztelt Miniszter Úrtól :

• Mi az oka annak, hogy azon távhőszolgáltatóknak is részt kell vállalniuk ezen össze g

befizetésénél akik a tartozás fölhalmozásában közre nem m űködtek, mert a földgázt a

szabadpiacról szerezték be ?

• Ön szerint milyen hatással lesz ez a távh őszolgáltató cégek stabilitására?

• Ön szerint hogyan fog ez jelentkezni a távhő árában?

• Milyen lehetőséget lát arra, hogy a rendeletet a távhőfelhasználók érdekében

megváltoztassák?

Várjuk válaszát !

Budapest, 2009 . július 22 .

Bebes István
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